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ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 28 DE FEBRER DE 2022

En l´Ajuntament de València, de forma telemàtica i presencial, a les 19.00 hores del dia28 
de febrer de 2022.Davall la Presidència de Sr. Giuseppe Grezzi, es va reunir en sessió ordinària
el Consell deDistricte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, amb l'assistència dels components
del mateix; pel Grup Compromís, Sr. Jesús María Timoneda i Timoneda, Sr. Joan Gregori
Berenguer, Sr. Vicente Monsonís; pel Grup Socialista, Sr. Miguel Ángel Ramírez Milán i Sra.
Consuelo Ramón Genovés; pel Grup Vox, Sr. Salvador Molina Gimenez; pel Grup Popular,
Sr.Pablo Carreres Gargallo , Sr. Carlos Vilaverde i Bargues, i pel Grup Ciutadans, Sr. Mike
Sansaloni Gascó, actuant com a Secretària Sra. Belén Colvée Millet.

El President pren la paraula i oberta la sessiò per la Presidència, s´examinen els
assumptesque figuren en l´orde del dia s´adopten els següents Acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, si és el cas, de l'Acta de la sessió ordinària anterior del Consell de districte
de Ciutat Vella

Toma la palabra Savador Molina: Quería hacer una alegación, porque en el Consejo de
distrito del 13 de diciembre de 2021 no se votaron dos propuestas culturales presentadas por un
vecino de Ciutat Vella. Este vecino recibió días antes del Consejo de Distrito una notificación del
Ayuntamiento en la que se le garantizaba su derecho a que dichas actividades fueran sometida a
votación en el Consejo del 13 de diciembre. Además el coordinador del Grupo de Trabajo de
Cultura Joan Gregori, indicó al inicio de la sesión del Consejo que la votación a estas propuestas
se harían en esa misma sesión. Por lo tanto como no tuvieron lugar, solicito que quede registrada
en el acta de la sesión: uno que se vulneró sin justificación el reconocimiento por parte del
Ayuntamiento a través de una notificación a un vecino y del área de Cultura de Ciutat Vella, a
que se votasen dos propuestas culturales de tipo taurino , y dos,  nuestro rechazo por la xenofobia 
cultural hacia expresiones artísticas de tipo taurino.Y lo que parece un abuso de autoridad por
parte de su presidente al no permitir la votación de dos propuestas culturales en este área. 

Grezzi: Sobre esta qüestió estem parlant de l'acta que és una representació fidedigna d´alló
que s'ha desenvolupat en la sessió, i aleshores no s'hi poden fer una al·legació en el sentit de fer
un al·legat  perque se plasme en l'ordre del dia una cosa posterior . Nosaltres no tenim constància,
i jo ho vaig explicar l'altre consell, que no hi havia eixa comunicació i no estava en el orden del
dia. Si no hi ha unanimitat perquè imagine que vostè no votarà a favor de l'acta a tenor de les
seues paraules, o si vota a favor anem a  votar per aprovar l'acta,  o voleu que votem.

Pablo Carreres: Jo pense que si realment hi havia una notificació de l'Ajuntament a falta 
d'un dia en el que s´assegurava que s´anava a votar i jo pense que d'alguna manera es podria
corregir l´acta, afegint el que  ha passat, és una vulneració total del reglament.  

Grezzi: No hay constacia de ese document. ¿On está? Però  ara estem votant  l´acta no se
pot afegir coses a posteriori. De totes maneres,  en la fase de debat se tractarà també la qüestió ,
però l'acta és la que és,   l'acta es   el reflex d´allo que va fugir del debat de l'anterior junta, i
aleshores no s'hi poden afegir coses a posteriori que són consideracions posteriors que no es va
debatre en aquell moment  o a posteriori , no s'hi pot afegir ara que lamentem que no sé que ...
això no és l'acta òbviament això és una consideració,   però no s'hi pot afegir coses que no es
varen donar en el debat. 

Pablo  Carreres: que se aclare. 

Se aprueba por unanimidad el acta de la sesión anterior 

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Propostes dels grups de treball

GRUPO DE TRABAJO DE CULTURA :
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Pren la paraula Joan Gregori: Com es va fer una referència al que vaig dir o deixar de dir
en el consell de districte anterior, jo simplement vaig donar compte de les coses  que es parlen en
el grup de treball, efectivament va tractar la qüestió i jo vaig donar en compte que s'havia tractat
d´eixa qüestió, però no obstant la competència i execució de l'ordre del dia no és del grup de
treball, en el grup de treball es  debat  i es tracta d'arribar a acords i consensos. En  la reunió de
dijous passat des del grup de treball  es presentaven  les propostes de treball per al 2022. Tenim
propostes, entre les quals es troben dues propostes presentades pel senyor Vicente Barrera que
tenen a veure amb propostes ja anteriorment presentades i votades en contra. Concretament és
una activitat relativa a una exposició de pintura i fotografia taurina i una altra relativa a una
activitat infantil en un carrer i fent una entrada simulada , sinó crec que no m'equivoque.
Aquestes dues propostes van ser sotmeses a votació en el seu dia i es votaren en contra. Un grup
de treball no pot anar en contra òbviament  de decisions que s'han pres en consells de districte
perquè no són soberans ni tenen competència. Dit això ens trobem en la tessitura de que dues
propostes vénen acompanyades d'altres propostes que són considerades, en fi de manera regular ,
normal i habitual. Les altres dues com dic, no poden contradir una decisió del Consell. Per tant la
fórmula podria ser tornar a votar. Si continuem votant en contra no seran admeses i si votarem a
favor i serien admeses. 

Les altres estan presentades i informades. Concretament per citar-les les per ordre
d'entrada: El Contenedor d'art de veïns del barri de la Seu, es tracta d'un lloc d'intercanvi
d'experiències artístiques i culturals als barris. En els registres de la Junta de Districte estan els
formularis presentats amb tota la informació. Una altra que presenta l'Associació de Veïns i
Comerciants d´Amics Carme junt a la de l'Escola Superior de Disseny que es diu Arquitectures
efímeres, i bàsicament són treballs dels alumnes d´eixa escola sobre disseny fent a la capitalitat
del disseny. Per part de l'Associació Cultural es presenta una mostra de pintura de l´obra de
Manon, és una artista francesa que resideix al barri. La Unió Musical del Centre Històric presenta
una proposta de concert balls i muixerangues a la plaça de la Reina . Després l'AMPA del col·legi
Cervantes presenten una proposta presentada pel Centre, que veurà la història de la nostra ciutat
vella, Roma València Jaume I,  i també tenim per part de l'associació València Francòfona i el
Centre Cultural del Carme un concurs de vídeos en 72 hores que seria per parlar d´elements
patrimonials,  i després per últim el  tema de l'Ordre dels Hospitalaris i Sant Joan de l'Hospital en
la construcció i la història del barri en una visita d'una representació o ambientació històrica de la
Fundació de Sant Joan  de l'Hospital.  I sí que hi ha hagut altres presentades que podrien fer se
per part de l'Associació d´Amics de Velluters i de per part d'un membre del grup sobre un
concurs d'escacs. Però la veritat és que a hores d'ara no han arribat les propostes formalment i per
tant no es pot considerar no tenir més formularis.

Pren la paraula el President: Aleshores l'esperit dels grups de treball i totes les activitats 
que es fan, sempre intenten buscar el consens perquè a més són propostes que vénen de moltes
entitats, com heu vist l'associació de comerciants, altres entitats com el veïnat del Veïns del 
Carme o persones a nivell individual... una de les propostes que ha estat debatuda però que no hi
havia consens i la majoria la rebutjava, però encara així, s'ha volgut que això és portar així i
determinar una votació en la Junta de Districte i es el que anem a fer. Anem a procedir i encara
que no hi havia un suport majoritari a la proposta dins del grup de treball, lo que hem de  fet és
procedir a votar sobre les qüestions perquè   en les altres hi havia un consens pràcticament
unànime sobre les propostes que ha redactat Joan Gregori. I aleshores anem a votar i donar suport
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a dos activitats que no han estat acceptades, que van en el context de la de les corregudes de bous
i de diverses temàtiques. I aleshores passem a votació. Vots a favor

Salvador Molina: Sabemos que esas propuestas era una exposición de fotos y un
correcalles, ¿que más sabemos de esas actividades?

Gregori:  Allò que sé, es va votar i parlar en el grup de treball. Sabem que sería la tancada 
infantil en un carrer del barri Sant Bult. En un moment determinat de l'any probablement podrien
ser en  falles, en la fira taurina de les falles i l'exposició de pintura i fotografia és una exposició a
delimitar o a determinar en alguna sala municipal o si no es troba la sala municipal, es podria
tindre en una sala a disposició de qui la vulga donar. Crec que hi ha una proposta del Casino
d'Agricultura. És cert ,i de fet, no sé demanava diners. Excepte una xicoteta quantitat de 150€ per
orxata i fartons per a xiquets  Això és el que jo puc dir.

Grezzi: votarem per a evitar polèmiques. 

5 votos contra 4. Se rebutchan les activitats.

ACTIVITATS ECONOMIQUES:

Jesús Maria Timoneda i Timoneda:  Com a coordinador del grup de treball de  activitats
econòmiques al igual que de cultura, estem el la temporarda de aprovar projectes. També rendir
comptes dels projectes de l'any passat, el de gremis de orfebreria   i jo ja vaig informar que la
documentació al respecte del projecte de l'any passat s'havia entregat ,la vaig compartir amb els
components del grup i   la associació que es va encarregar de este projecte, era l'associació de
veïns i comerciants Amics del Carme i el seu representant es va comprometre a la propera reunió
fer una presentació i defensa del projecte.

  En quant a propostes per a l'any actual es presenta només una concretament de
l'Associació de Comerciants Centre Històric al capdavant de la qual està com sabeu Julià
Martínez que assisteix habitualment a les reunions i va rebre l'aprovació unànime de les
components del grup. Es consistiría en fer un projecte sobre seguiment de la zona APR és a dir
portar un seguiment, treball de camp de seguiment  del flux d'entrada de  de clients o de vianants
a la Ciutat Vella, que puga interesar a comeriants. Està correctament presentada .

En cuanto a precs i qüestions, es una prec i una qüestió hi ha bastant de temps, que era una
reunió que vénen demanant ja no només l'associació Amics del Carme sinó també altres
col·lectius i associacions, es una reunió amb la regidoria de polítiques econòmiques con   Pilar
Bernabé. I he d'informar que estem pendents de l'agenda de Pilar i de la data de la reunió sobre
la  mesa de debat sobre qüestions de districte.

URBANISMO:

Consuelo Ramón: Tenemos dos iniciativas una que és "Quién sabe nadie" que sería una
audioguia para un recorrido histórico, 5 archivos sonoros,  lo que se realitzaría seria visitar unos
lugares donde se explica cómo era antes Ciutat Vella y cómo es ahora y estaría ubicada entre las
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Torres de Serrano, Centelles,  Plaza Viriato, Plaza del Tossal y Jardín de Parcent. Esto sería uno
de los proyectos. Luego estará estaría el otro proyecto que es la "Ruta de la Seda "que ya
sabemos la importancia que tiene aquí en  Valencia.  Murales en la calle Balmes 10 y Diana. 

SERVICIOS SOCIALES:

Miguel Angel Ramirez: Grup de treball de serveis socials vol fer una taula de diàleg entre
els veïns afectats, destaquem que son molt proactives les companyes de Amics de Velluters i
Palleter. La constitució de la taula està constituïda per veïns de Velluters, Palleter, Amics de
Carme,   presidida per Giuseppe Grezzi i amb la participació de Lucia Beamud, Aaron Cano e
Isabel Lozano per part de l’Ajuntament. La reunió va ser molt proactiva, és la és buscar sinèrgies
entre entre veïns i el govern municipal. I per donar una pinzellada es tracta no mes la
problemàtica de la prostitució i drogoaddicció sinó totes les derivades que són no són menys
importants, són igual d'importants, com poden ser la problemàtica en xiquets, dones explotades i
prostituides i el tema de llicències de locals, que sabem que pràcticament es pot localizar en un
local, hi ha de traballar en el compromís dels pisos que es dediquen a el tema de la prostitució,
d'alguna manera tallarles la possibilitat de la llicència.

Otra conclusió: La nova ubicació o un nou ambulatori de Nàpols i Sicília. Buscaven arribar
a un acord entre la Conselleria de d'Hisenda, Conselleria de Sanitat i la Regidoria treballa en una
regidora de Sanitat de l'Ajuntament a Emiliano García. . 

Consuelo Ramón:  En el grupo de trabajo comentó y hay   quejas sobre el grupo de 
movilidad que dice que no convoca reuniones. Asimismo también se pidió que se señalizara los
edificios emblemáticos como el Mercado Central, las Torres, el IVAJ y también se solicita por
por el grupo de trabajo que se informe sobre los solares y  bajos y en especial el Teatro Princesa,
¿qué utilidad se le va a dar?.

Grezzi:  Molt bé gràcies. Bueno sobre el tema del grup de mobilitat és veritat que hem
tingut la baixa de Miquel Petreñas i lo que se va intentar ara és que hi haja un substitut. I li
donem les gràcies a Petreñas.   Per cuestions personals no ha pogut seguir al frent del grup de
treball. Prenem nota.

Pablo Carreres:  He trobat a faltar un poquet al començament de este pleno, també s'hi
podia traslladar d'alguna manera, i de manera institucional desde la Junta Municipal, el cariño i
recolzament a tots els ucranians residents en Ciutat Vella. Jo crec que podríem estar tots d'acord i
crec que hauríem de començar aixina. 

Grezzi: Vale .

3 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000009-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal del grup municipal Vox Salvador Molina al Consell de Districte de
Ciutat Vella: de Plaza Alfons el Magnànim
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De  acuerdo con la actual redacción del art. 49 punto 1 de la Constitución Española, las
personas con discapacidad son titulares de los derechos y deberes previstos en este Título en
condiciones de libertad e igualdad real y efectiva, sin que pueda producirse discriminación.

Así desde Vox entendemos que las barreras arquitectónicas suponen un menoscabo en la
libertad de elección y movimiento de las personas con diversidad funcional además de las
personas mayores que necesitan dispositivos especiales para desplazarse. 

Los accesos de la plaza Alfonso el Magnánimo son un claro ejemplo de ello. Ya que de las
cinco escaleras instaladas, sólo una (la que tiene entrada por la calle de la Paz/ oficinas
municipales) es practicable para personas con diversidad funcional, movilidad reducida, uso de
adultos con carros de bebé, y en el caso de patinetes o bicicletas infantiles. Las otras cuatro
entradas por las escaleras de la calle Pintor Sorolla y de la misma plaza Alfonso el Magnánimo
resultan impracticables para estos colectivos, y les obliga a dar toda la vuelta hasta la calle de la
Paz para acceder al interior de la plaza. 

Se suma a este impedimento la carrera de obstáculos que supone el aparcamiento caótico
de las motos encima de las aceras entorno a la plaza, que dificultan o pueden llegar a impedir el
acceso al interior de esta.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación si procede, los siguientes 

ACUERDOS

1) Instar a los técnicos municipales al estudio de la creación de rampas auxiliares de acceso
al interior de la plaza Alfonso el Magnánimo de acuerdo a la normativa.

2) Instar a los técnicos municipales al estudio de un mayor número de plazas de parking
para motos debidamente señalizado.

Consuelo Ramón  El jardín de la plaza Alfonso el Magnánimo es un jardín histórico, por lo
cual cualquier intervención en este, requiere la autorización de la Consellería de Cultura,
formando parte del BIC “Conjunto Histórico de la Ciudad de València”, por lo tanto se tiene que
atender al explicitado en la Ley 4/1998, de 11 de junio, de la Generalitat Valenciana de
Patrimonio Cultural. 

Per part del Servici de Jardineria Sostenible s'està estudiant l'inici d'un expedient
d'intervenció en l'espai de referència, amb vista al compliment de la normativa sobre
accessibilitat universal.

Grezzi: Per això seria la proposta alternativa que se fa a la moció. Sobre el tema dels
aparcaments de motos, ara mateix he passat, la voluntat de Ciutat Vella com sabeu, és cada
vegada lliberar més més zones per vianants que siguen més amables perquè a més hi ha un trànsit
de vianants molt elevat. En eixe entorn l'espai per poder tindre més places d'aparcament és molt
limitat,   l'interessant sería que hi haguera unanimitat en este Consell sobre una qüestió
fonamental que és la especial protecció dels espais públics que són on la gent camina, perquè hi
ha moltíssimes motos en la vorera. No sé si va en ese sentit la moció o vol que d'alguna manera
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s'hi creen més places d'aparcament de la vorera que crec que no se pot, perquè no hi ha suficient
espai   Si anem hi podem arribar a un consens sobre esta qüestió, sinó que hem de fer una
proposta alternativa.

Salvador Molina: Con la zona APR limitada tráfico de vehículos, todas las personas que
quieren acceder a Ciuta Vella en moto, se han de quedar en la perifèria.  Eso requiere un estudio,
planificación   y un aumento del   número de plazas de aparcamiento para que la gente   pueda
seguir moviendose en moto por Valencia y hay que tener en cuenta que la limitación de
movilidad, hace necesario el estudio de mayor número de plazas. 

Grezzi: Sí sí bien, l'espai és limitat, no podem fer miracles, l'espai, es l'espai. Hi ha una
franja d'aparcament i per la parada del taxi i càrrega i descàrrega i no hi ha més espai. En la moto
encara es pot circular fins a Marqués de dos aiguas i s'hi pot anar en moto hi ha places
habilitades. Veure com garantir  un espai públic de qualitat perquè l'espai és el que és, i no s'hi
poden fer miracles perquè no hi ha espai, és un centre històric on hi ha voreres per caminar hi ha
moltíssima gent que camina i no se poden inventar l'espai on no hi ha. Aleshores ha de ser una
proposta que siga raonable en el sentit de vore quin és l'equilibri que volem buscar. Per entendre
quina és la proposta. Votem. L'alternativa que es pot estudiar quina possibilitat hi haguera tenint
en compte que la voluntat es tindre un espai públic de qualitat per als vianants sempre que sigua
compatible el seu esperit de recuperació d'espai públic i no siguem espais ocupats per vehicles.
L'esperit de la proposta és afavorir l'accessibilitat universal i si hi ha vehicles en les voreres  no
s'ha afavorit pel contrari perquè s'ha reduït molt l'espai. I aleshores va en contra de l'accessibilitat
universal. Per això preguntava jo si hi havia coherència d'eixa proposta també una proposta per
treballar fonamentalment en la millora de l'espai públic i després si hi ha possibilitat de generar
places d'aparcament. Sobre la proposta és això que s'estudiarà però sempre tenint en compte la
voluntat de garantir l'accessibilitat universal en espais públics de qualitat. 

Votem l'alternativa. Queda aprobada. 

Pablo Carreres:  Jo us volía explicar en concret el sentit del grup popular.  Jo crec que en  
iniciatives en matèria de mobilitat no s'estarien donant si s'hagura fet eixe treball, es una
iniciativa molt vaga, buscar la sostenibilitat o la qualitat de l'espai públic. Això és algo teniu que
haver fet ja des ja fa molts anys. I jo penso que és una proposta totalment vaga. Ës algo serio. I
pense que la proposta original que havia fet el compañero  es fruto de lo que no heu fet . Per això
votem en contra de l'alternativa. 

4 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000010-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal Pablo J. Carreres en nom del grup popular al Consell de districte
de Ciutat Vella: agilitació de les llicències de rehabilitació especialment en el barri del Carme.

 

No es la primera vez que nos dirigimos en esta junta de distrito para solicitar soluciones,
ante lo que constituye un problema real y enorme para la pervivencia y futuro de nuestro centro
histórico, y no es otro que la agilidad en los procesos administrativos para obtener licencias.
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Ojalá fuese el único problema que su gestión nos plantea a los vecinos, especialmente a los
del barrio del Carmen, sin embargo el poder darle una solución paliaría de alguna manera todos
estos años de desidia, de daño, de negocios cerrados, de promesas vacías, de oportunidades
perdidas, de sueños truncados y vecinos que vuelan de sus orígenes en busca de otros barrios
lejos de aquí.

Y esto no es algo que digamos nosotros, es algo que afecta y preocupa a la inmensa
mayoría de vecinos. Familias, comercios y emprendedores que tratan de conciliar su vida en el
centro con el caos operativo al que nos han abocado con sus ocurrencias.

Sin ir más lejos, uno de nuestros vecinos el reconocidísimo arquitecto valenciano Ramón
Esteve que vive y trabaja en el barrio del Carmen hace referencia a esta problemática que está
literalmente matando el barrio del Carmen y el centro histórico en general en una entrevista
publicada en la prensa, por lo cual ante esta situación deberían dar soluciones a los problemas.

 En razón de lo expuesto:

 PROPUESTA DE ACUERDO

PRIMERA.- Instar al Servicio Municipal de Licencias y Obras a agilizar todas las
licencias pendientes de concesión en el distrito de Ciutat Vella

SEGUNDA.- Instar al Servicio Municipal de Licencias y Obras buscar nuevos
mecanismos para hacer más operativos los procesos de tramitación, para poder acortar los plazos
en cuanto a la concesión de licencias.

Grezzi: Compartim la seua preocupació per l'agilitació de procediments administratius, en
aquest cas de la tramitació de llicències. És per això que aquest govern, des del primer moment
ha treballat en la línia de millorar els procediments i la seua agilitació per a poder reduir el volum
d'expedients oberts, que el govern del partit popular deixe en ni més ni menys que més 10.000
oberts. Tant és així, que hem reduït aquestes xifres a menys d'un terç d'expedients oberts,
triplicant el número de tècnics que va deizar el seu govern i augmentant els casos en què poden
tramitar-se obres per la declaració responsable, reduint notablement els expedients. I cal dir que
actualment, en el cas de Ciutat Vella, el número de llicències sense informar no arriba a la
vintena, estant la resta pendent de subsanació per part dels seus promotors per a poder concedir
llicències.

Rebutge per tant la Moció.

Carlos Vilaverde Bueno los datos son recientes y estamos contentos porque las mociones: 
sirven para ponernoslas pilas y   no dejamos las cosas para el final porque la gente necesita
soluciones.

Grezzi: 4 vots contra 5.

Es rebutja la moció. 
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5 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000010-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal Pablo J. Carreres en nom del grup popular al Consell de Districte
de Ciutat Vella: abandó del consistori a les entitats festives de Ciutat Vella.

 

 Ya hace unos meses que las entidades festivas del corazón de la ciudad, desde las fallas,
pasando por los altares de San Vicente o Amics del Corpus, etc. han tratado por activa y pasiva
poder tener por lo menos la oportunidad de expresar sus demandas y preocupaciones en torno a
los problemas que vienen afectando de manera determinante a sus colectivos y la continuidad de
los mismos, a causa de la gestión actual del Ayuntamiento, especialmente con todo lo referente a
la aplicación de la APR, y sin embargo, el Alcalde Sr. Ribó hace caso omiso de sus peticiones,
los ignora y pasa olímpicamente de ellos.

 A estas entidades no les queda más remedio que tragarse su preocupación e ilusión por
llegar a soluciones, volver la cara a sus colectivos y explicarles que el señor Ribó no les concede
el honor siquiera de recibirlos.

 A día de hoy, parece que tanto alcalde como concejal comparten la misma falta de aprecio,
empatía, educación y responsabilidad.

  Estamos hablando de unos colectivos que representan de un conglomerado cultural y
festivo con siglos de tradición y que gracias a ustedes pueden estar viviendo sus momentos más
difíciles si no los últimos en algunos casos.

 En razón de lo expuesto:

 

PROPUESTA DE ACUERDO 

 

UNICA.- Instar al Sr. Alcalde Joan Ribó a que se reúna con las entidades festivas del
distrito Ciutat Vella y dejar de poner excusas, a dejar de anteponer ideologías y sectarismos y dar
una respuesta a estos colectivos ignorados por su concejal de movilidad.

Grezzi: Des de la Regidoria de Cultura Festiva tenim constància de la petició de reunió de
l'Agrupació de Falles la Seu- Xerea-El Mercat del passat 24 de novembre, sobre la posada en
marxa de les cambres d'accés al centre de la  ciutat. De fet, van reclamar la intervenció del
Regidor de Cultura Festiva.  Esta petició es va atendre per a ser rebuts, als membres de
l’agrupació, el 22 de desembre de 2021 a les 12 hores en el despatx del Regidor Carlos Galiana
juntament amb el Regidor de Mobilitat, Giuseppe Grezzi, arribat  el dia els component de
l'agrupació no van aparèixer a la reunió indicada i els regidors es van quedar esperant.
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Pablo Carreres: Lo que plantean los miembros de estas comisiones festivas es que después
de año y medio se les quiso atender justo antes de un pleno. Además ellos querían reunirse con
Galiana, pero hay   más concejalías que estan implicados.   Ellos querían reunirse con el Sr.
Alcalde. y no una reunión imrovuisada y esa és la sensación que ellos tienen. Yo creo que dado
que estas entidades festivas necesitan servicios diversas concejalía, se podría plantear hacer una
especie de oficina única, una ventanilla única para centralizar todas las consultas...Y si dentro del
bando fallero se habia tenido en cuenta.. 

Grezzi. Això no està en la proposta d'acord. Caldrà deixar-ho per a després 

Pablo Carreres:  Volia preguntar a mi abans de votar si a l'hora de fer el bando fallero, si
havia tingut en compte com arribarán les góndoles dels artistes falleres, si  tendrán que pagar les
multes de APR , si tendrán que registrar las matrículas para entrar...y los proveedores de las
fallas.  

Grezzi: La reunió es va convocar en temps i forma després d'una petició, i estàvem dos
regidors en un despatx esperant a que se presentaven   representants de l'Agrupació de falles. 
Aleshores nosaltres ens hem quedat esperant donant curs a una petició de reunió. No sé jo, si tu
creus que això no s'ha fet bé . No es educat  demanar una reunió i després no presentarse.  Ací
podíem haver aportat tota una sèrie de qüestions i si calía després fer una altra reunió. El tema del
reglament que és molt clar sobre el funcionament de la APR, totes les empreses de serveis se 
poden donar d'alta d'una manera molt fàcil, i el dia abans quan han de passar la matrícula, gravar
la seva matrícula i poder passar, això les entitats falleres ho saben, però és que a més a més
encara si tu hi has passat per un per un punt d'accés en una cambra, tens cinc dies per justificar
per què has entrat. Vull dir estava perfectament organitzat perquè no hi ha cap problema. Les
góndoles podrán entrar, però han de fer cadascú la seua tasca. La legalitat s'ha de complir. És a
dir, de fet està funcionant prou bé. Tenim ja 30.000  matrícules autoritzades. La majoria són de
serveis i encara hi ha hagut una reducció del trànsit, que és el que es buscava, que era un trànsit
oportunista. No podem acceptar perquè està clarament justificat el fet que si se convoca una
reunió i no es presenta. 

Pablo Carreres  No  funcionà molt bé la APR. Més de 30.000 proposta de sanció i crec que:
més d'un milió d'euros de recaptació.. 

Queda rebutjada la moció. 

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000010-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal Pablo J. Carreres en nom del grup popular al Consell de Districte
de Ciutat Vella: falta de transport públic de qualitat a Ciutat Vella.

 

Poco a poco el centro de la ciudad va desangrándose en sus manos desde que ustedes
gobiernan, cada vez menos vecinos, menos negocios, menos visitantes, menos oportunidades y
cero futuro.
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Con sus diferentes medidas sacadas del libro de la radicalidad ocurrente han conseguido
convertir el centro de la ciudad en una especie de parque temático donde cada vez se hace más
difícil vivir, moverse, trabajar y convivir.

Sus compañeros en el gobierno autonómico parece que comparten con ustedes ese mismo
afán de continuar estrangulando el corazón de nuestra ciudad a la vista de lo que tienen previsto
para el Plan de Movilidad Metropolitano que deja totalmente desconectada Ciutat Vella del resto
de la ciudad.

Para evitar esto lo más lógico sería que se pudiera prolongar la L-10 hasta Ciutat Vella y
Pont de Fusta conectando los barrios sur con el norte con el centro histórico y nos concede el
rango de islote, de irreductible aldea gala que es necesario amurallar, y exprimir a multas y
aislarnos hasta que dejemos de existir.

Hagan por favor un ejercicio de altura de miras, olviden por una vez sus afinidades
políticas y sus sesgos ideológicos y pongan de una vez a valencia, a Ciutat Vella y sus vecinos en
el centro de su labor y exijan a Generalitat lo que este centro necesita

 En virtud de lo expuesto:

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

ÚNICA.- Dar solución y alternativa a las 15 líneas eliminadas de EMT que tenían
conexión con el centro.

Grezzi: Le vaig contestar sobre serveis de transport que té el centre històric: C1,  passa per
Guillem de Castro, Torres de Serrans, Tetuán, el carrer la pau, la plaça de l'Ajuntament i que
suposa que qualsevol punt de Ciutat Vella estiga menys de 400 metres i una parada de EMT. A
més ja té línies com la L 95. Al entorn del Mercat Central arriben la línia 7, 27 y   73 que
connecten amb districte amb Russafa bulevard sur  i la Font de Sant Lluís. Tot el carrer de Sant
Vicent i La Torre en el cas de L 27. La línia 73 a més penetra dins del districte per connectar de
persones amb el Centre d'Especialitat de Joan Llorenç amb la línia 73 per carrer Calda i Murillo.
A este línia que ha afegit la L 11 L 62 y L 63. A més de la L73 que entren per carrer Guillem
Sorolla que connecten Ciutat Vella amb treballs posteriors Cortefiel, Benifallet i Benimàmet
entre altres. És important també parlar del Punt d'intercanvi que és la zona de la plaça Tetuan
porta de la Mar, quan passen de 7 línies també la C1 que connecten a Ciutat Vella amb la resta de
la ciutat. A més a més tenim l'estació del tranvia de Pont de Fusta que s'ha de 200 metres de les
Torres de Serrans. S'ha d'anar caminant i ara s'hi pot caminar perquè a més està peatonalizat.
Abans hi havia un trànsit de circulació important. A més a més tenim les parades de metro que
estan al carrer Colón i altres punts de l'entorn de la plaça d'Espanya, Xàtiva i Guillem de Castro.
Quan se dice han de tornar les quinze línies al centre , ¿que et demanen vostès? Que llevem la
peatonalització de la plaça de l'Ajuntament perquè demanar que entren línies és tornar a deixar
entrar el trànsit a la plaça de l'Ajuntament. 
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Carlos Vilaverde: Lo que pedimos soluciones para que los vecinos puedan entrar y salir a
Ciutat Vella más facilmente.

Grezzi:  Tot i això està garantit, i ara en un espai de qualitat que poden anar caminant per
les places. No tenim tants semàfors i passos de vianants que tenien a la plaça a l'Ajuntament, hem
llevat cinc passos de vianants que costava moltíssim anar d'un costat a l'altre. No hi havia un
accés directe des de l'Estació del Nord ni de l'altra banda de Marqués de Sotelo per accedir a la
plaça de l'Ajuntament o per exemple des del passeig   Russafa o Ribera també hi havia una
dificultat enorme per poder accedir, perquè tot l'espai estava dedicat al trànsit i aleshores teníem
moltíssims passos de vianants semafòritats que impedien la circulació de vianants. En totes les
accions que s'estan fent de peatonalització de l'entorn del Mercat Central, LLontja plaça de
Bruixes o la futura plaça de la reina s´assegura una millor comunicació i una accessibilitat
universal de tothom, mentre es garanteix l'accés en vehicle motoritzat a qui estigui autoritzat o
accedir als pàrquings. Això garanteix també el funcionament de l'activitat econòmica o diguem
l'accessibilitat universal a tot l'entorn de Ciutat Vella que és un barri històric i té una conformació
urbanística, que fa privilegiat el trànsit per vianants i no motoritzat, i està totalment garantit
l'accessibilitat.   El que volen es l'accessibilitat. En això estem d'acord. I passem a votació la
moció alternativa que està garantit, en un informe que hem fet, sobre que quedarà en acta, sobre
tots els serveis que hi ha, en desenes i desenes de parades en ple cor del centre històric com la C1
.

Se rebutja la moció.

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000010-00 PROPOSTA NÚM.: 4
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal Pablo J. Carreres en nom del grup popular al Consell de Districte
de Ciutat Vella: queixes veïnals a Ciutat Vella.

 

 Desde que gobiernan ustedes es ya costumbre que el registro del Defensor del Pueblo se
cope de quejas y demandas vecinales desatendidas e ignoradas por sus concejales, algunas de
estas peticiones siguen sin ser atendidas incluso durante años lo que aboca a nuestros vecinos a
solicitar el amparo de esta figura autonómica con la esperanza de conseguir al menos ser
escuchados.

 Y es que los problemas de limpieza, de jardinería y la falta de Policía Local copan las
quejas vecinales en nuestra ciudad, que en tan solo un mes se han incrementado en un 75% entre
escritos y reclamaciones.

 Junto a los mencionados problemas se va colando uno más, la falta de aparcamiento, que
en Ciutat Vella muy especialmente va calando desde hace tiempo gracias a sus políticas
centradas en eliminar plazas de parkings públicos y penalizar la movilidad con restricciones y
multas obstáculos sin mostrar el más mínimo intento de escucha ni consenso con los vecinos y
colectivos afectados.
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 Por otro lado, el descontento de nuestros vecinos ante el talante tributario municipal queda
reflejado en el Defensor del Pueblo, un Ayuntamiento que desangra sin piedad las economías
vecinales en el peor momento posible.

 Ustedes como siempre lo negaran y continuaran cerrándose en banda escuchando solo a
los que les aplauden sus ocurrencias, pero los datos son los que son y no olviden que tienen el
deber de gobernar para todos, que detrás de cada voto que los llevo a donde estan, hay una
familia, un autónomo, una madre soltera, una persona con discapacidad y miles de casos con
nombres y apellidos, vidas, proyectos y sueños a los que este ayuntamiento cierra la puerta sin ni
siquiera escuchar.

 Tengan en cuenta que con el tamaño tan pequeño de este distrito somos el quinto con
mayor número de estas quejas con lo que deberían al menos replantearse muchas cosas y dejar
además de maquillar las reclamaciones que entran por teléfono o por la web del Ayuntamiento
como si fueran sugerencias.

 En virtud de lo expuesto:

 

PROPUESTA DE ACUERDO

 

ÚNICA.- Instar al Ayuntamiento de Valencia a atender las quejas y sugerencias, así como
las reclamaciones que se reciben vía defensor del pueblo para tratar solucionar los problemas del
centro de esta ciudad. 

Desde la   Oficina de Suggeriments, Queixes i Reclamacions es realitzen les següents
consideracions: S'ha de subratllar que les competències de l'Oficina quant a l'atenció de les
queixes, és la de donar trasllat de cada escrit al servei competent, i que són aqueixos serveis els
encarregats d'esmenar les deficiències o donar solució a les peticions formulades pels ciutadans.
Per això, assenyalar que les queixes, suggeriments i reclamacions, incloses les del Defensor del
Poble i el Síndic de Greuges de la Comunitat Valenciana per part d'aquesta Oficina de
Suggeriments, Queixes i Reclamacions, estan sent diligentment ateses íntegrament a través del
protocol d'actuació establit. Així, en l'informe mensual aprovat per la Comissió Especial de
Suggerimentsi Reclamacions, del període del 16 de novembre de 2021 al 15 de desembre de
2021, s'observa que en el Districte de Ciutat Vella es van traslladar la totalitat de les queixes i
suggeriments atesos en aquesta Oficina. L'alternativa a aquesta Moció és que es continue
treballant amb la mateixa diligència que s'està realitzant a aquesta ara. S'han dit una sèrie de 
inexactituds, no vull dir falsedats, València és la ciutat d'Espanya que més ajudes ha donat en el
convid. Molt més que Madrid, on governen vostès, no s'hi poden fer afirmacions que no estan
avalades pels números i pels fets i de fet, així la ciutat de València, en este últim període és la
ciutat on més ha crescut l'afiliació a la Seguretat Social, on més ràpidament està baixant la
desocupació. Si les dades són evidents després sí que vol fer consideracions d'altre tipus.Este
tipus d'oposició és cosa vostra però les dades justament demostren el contrari d'allò que vostès
van dir.
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Pablo Carreres: Jo no esperava més de la teva resposta penso que teniu també un poquet 
d'autocrítica. Quan una cosa arriba aqueixes instàncies, és perquè no se li fa cas també des de
l'Ajuntament. Jo estic demanant així que es replantegi el perquè de les coses i penso que el poder
dels veïns i el comportament tributari en esta ciutat i si s'hi fan enquestes, i per preguntar als
veïns ¿ estàs content amb els impostos que pagues?. Escolteu en boca de la gent i veureu que no
estan contents de les ajudes del covid.. La gent paga moltíssim i això jo penso sí una cosa i una
petició veïnal arribes a esas instancies  i és perquè no se li fa cas des de l'Ajuntament.  

Grezzi:  Anem a veure cada cert període, se fa un baròmetre municipal, on se pregunta a la 
ciutadania de València sobre diferents qüestions. Una de les preguntes que sempre se fa és quin
és el grau de satisfacció que tenen  en la seua ciutat, el grau de satisfacció ha anat creixent i ara
estem per damunt del 8 sobre 10. Si u està satisfet de la seua ciutat és una suma de molts factors
entre altres i està content com es gestiona i tot això però ja no estaria content, i ja fa anys era molt
molt més baix l'índex de satisfacció d'aleshores. En això està tot dit. Passem a votació . No
podem acceptar la moció. 

Se rebutja la moció. 

8 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS

****** hacer un estudio de cada calle, para tener fotografia fija de cada calle. Se volcará
sobre el Sistema de Información Geográfica y actualizarlo cada año. La finalidad es estudiar el
flujo peatonal.

Veïna de Ciutat Vella. Desde Guillem de Castro no se puede acceder a APR de Ciutat
Vella ¿ que criterio se ha utilizado ? estoy haciendo reclamaciones desde el mes de octubre

Grezzi:  Distingir la zona d'aparcar de residents i la zona de APR Zona Nord de Ciutat
Vella, que és on estan instal·lades les cambres. La resta de carrers no hi ha autorització dins del
barri. En Pintor Zariñena no hi ha cambres. Fins a 2015 podia aparcar qualsevol persona a partir
de les 20h, ara no, ara preferentment residents i per a les nits está garantit l'aparcaments per a
residents.

Veïna: Lla zona que comenta esta a 500 metros de mi casa, se me ha prohibido acceder a
mi casa. Aparco en calle Corona Beneficienci Portal Nou. Yo soy residente y me habeis echado

Grezzi. Su calle no está en la APR.

Veïna: autobuses que viene de la plaza de Brujas ¿van a continuar por Murillo?

Grezzi: En principi sí

Veïna: La APR tienes 2 pases permanentes o 3? En familia numerosa tenemos 3, ¿las
motos están incluidas?. No me cuadra . El bolardo de la calle Caballeros ¿va a desaparecer?
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Grezzi: Cal veure que manera podem mantindre l'espai públic de qualitat, genera beneficis
grans per al barri. La calle Cavallers és tranquil·la, si ho llevem, no sé si seria així de tranquil·la. 

Vecina No nos es fácil al vecindario acceder a nuestro propio parking .: 

Grezzi: Pot tindre alguna molèstia però hi ha també beneficis molt importants que són
innegables. Perquè això s'ha ve fent des de l'any 2016. Este projecte de millora del centre històric
ha donat molt bons resultats. És veritat que pot haver generat alguna molèstia i això és el debat
on valorem cost benefici i oportunitats que tenen estes mesures, gràcies.  

Amics del Carmen: dialogar sobre la ideoneidad dels carrers de APR, falta la perspectiva
residencial. Aparcabicis del carrer Estameñeria Vella, no s'han tornat a posar, i banc de pedra
també. ¿Quan aquest previst instal·lar la zona verda?

Grezzi:  Està previst després de falles.

Amics del Carmen. Pas de vianants entre museu Benlliure i jardins de Serrà

Grezzi: Ja es va contestar. Hi ha un informe tècnic de seguretat viària.     

Grezzi: Hem de veure com funciona , no podem canviar lo sobre la marxa perquè hem de
veure com està funcionant. Prendre nota de qüestions que esteu posant sobre la taula i després
d'ací a un poc anema a ver com  a funciona. Fem un balanç i després ens centrarem hi podem
veure quines mesures podem fer de millorar la forma de funcionar.  

Veïna: Forma de pago en formato   mensual para los coches aparquen siempre en forma
naranja. Ha desaparecido la opción de 1 dia, 3 dias y 7 dias

Grezzi : Normalment les zones d'aparcament de residents no se paga per dia, paga per
períodes llargs.

Amics de Velluters :   Agrair la taula. Trobem a faltar a Sandra Gómez . Les reunions 
s'haurien de poder fer  manera que fóra possible per a que tinguera de veritat una funcionalitat
que millorarà la vida del barri.  

Grezzi ha se ser funcional i útil Bona vesprada.. 

 

 

 

 

9 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES
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Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 20,30h,
extendiéndose la presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como
secretaria doy fe.

 

 

EL PRESIDENT                                                                     LA SECRETARIA 


